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Van de redactie 
 
Het is april 2013 en we staan aan de vooravond van een historische 
maand. 
 
Op 30 april gaat Koningin Beatrix troonsafstand doen. Onze nieuwe 
koning is dan Willem-Alexander met -aan zijn zijde- koningin Maxima. 
Het hele land gaat oranje kleuren, we krijgen een nationaal koningslied, 
er zijn vele exposities, er komt vuurwerk en Lijnden krijgt een 
koningslinde. Kortom, of u wilt of niet, we kunnen er niet omheen: er is 
een wisseling van het staatshoofd in Nederland. Na 33 jaar legt 
koningin Beatrix haar functie neer. Hele generaties weten niet beter dan 
dat zij onze koningin is. Al 65 jaar is het op 30 april Koninginnedag. Als 
of het altijd zo is geweest. 
 
Toch was er een tijd dat onze koningin gewoon prinses was. Als prinses 
Beatrix heeft zij met prins Claus nog Lijnden aangedaan. Nou ja 
aangedaan… het koninklijk paar is door het dorp heen gereden, vanuit 
Zwanenburg richting Hoofddorp.  
Langs de Hoofdvaart Oostzijde mocht de schooljeugd het paar 
toezwaaien met vlaggetjes. Stapvoets reed het paar vanaf het gemaal 
tot aan het viaduct om daarna snel de route te vervolgen. 
Van een bezoek was geen spraken, maar toch was het midden jaren 70 
een hele belevenis om prinses Beatrix van zo dichtbij te zien. 
Zomaar bezoek van een prinses in ons Lijnden, ons kleine dorpje. Dat 
waren nog eens tijden. Terug naar onze tijd. 
 
Wat is er nu te beleven in ons dorp? Ja heus, Lijnden heeft een 
parkeerprobleem! Bijna niet te geloven, maar waar. Op de 
donderdagmiddag is het een komen en gaan van auto’s op het 
parkeerterrein bij de Vluchthaven. De petanque speelt in de 
wintermaanden op donderdagmiddag en tot mei is er soosmiddag van 
de ouderensoos. En ja, dan nog alle auto’s van de bedrijven in ‘het 
centrum’ van Lijnden, dan wordt het wel druk. Door de betrokkenen 
wordt gezocht naar een oplossing. Misschien wordt het gewoon tijd voor 
een parkeergarage in ons dorp (jammer dat de verschijningsdatum van 
deze Boeselijn na 1 april ligt!).  
 
Realiteit is dat inmiddels is gestart met de voorbereidingswerkzaam-
heden voor de omlegging van de A9.  
 
 

Rond de Schipholweg zijn de werkzaamheden voor het verleggen van 
kabels al begonnen.  
Op het voormalige land van Granneman zijn de sonderingwerk-zaamheden 
onlangs gestart. De eerste tekenen van de klus die de komende jaren het 
gezicht én geluid in ons dorp zal bepalen. Maar als deze klus geklaard is, 
dan heeft Badhoevedorp zijn zin en zal het in dat dorp een stuk rustiger 
zijn. En voor Lijnden is het maar afwachten of het voordeel op zal leveren. 
 
In deze Boeselijn leest u een verslag van Louis van Daalen over het 
geluidsmeetpunt. Louis trekt al jaren ten strijde tegen de geluidsoverlast 
van vliegtuigen in ons dorp. Een bijna hopeloze zaak lijkt het. Maar het 
bijltje erbij neergooien is een vrijbrief om de capaciteit van de 
Zwanenburgbaan ten volle te benutten en zorgt ervoor dat Lijnden weer 
terug is, daar waar het ooit begon, met heel veel geluidsoverlast. Kortom, 
we moeten Louis steunen in zijn strijd! Lees meer verder in deze Boeselijn. 
 
Tot slot een oproep. De examens komen er weer aan. Daarna de uitslagen. 
Wie slaagt en wie niet? 
In de volgende Boeselijn uiteraard weer de lijst met de geslaagden. Helpt u 
ons om deze lijst compleet te maken. Geef de geslaagden door, zodat wij 
die in de volgende Boeslijn kunnen vermelden. 
 
Veel leesplezier in uw Boeselijn. 
De Redactie. 
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Nieuws van de dorpsraad 
 
NLdoet 
Op 15 en 16 maart 2013 vond, ondanks de 
winterse koude, de grootste vrijwilligers actie van 
Nederland weer plaats. Dit is een initiatief van het 
Oranjefonds.  De dorpsraad had het geitenweitje 
opgegeven voor NLdoet en subsidie hiervoor 
ontvangen. De volledige subsidie is inmiddels aan de vrijwilligers van het 
geitenweitje overgedragen. De dorpsraad vindt het leuk om op deze wijze 
de vrijwilligers van het geitenweitje te steunen met hun werk.  
 
Op zaterdag 16 maart waren de meeste vrijwilligers van het geitenweitje 
aanwezig. Er waren niet zoveel belangstellenden, maar de vrijwilligers 
gingen ondanks de koude toch aan de slag. Het weer was te slecht voor het 
uitvoeren van een groot aantal werkzaamheden. Zo moest het dompelen 
van de geitjes wachten op beter (warmer) weer. Wel zijn het geiten- en 
kippenhok van binnen en van buiten weer helemaal schoongemaakt. En 
ook niet onbelangrijk, er heeft zich een schilder aangemeld om, bij beter 
weer, het kippenhok goed te schilderen. 
En het pad naar de hokken wordt binnenkort opgeknapt. Ook hier heeft 
iemand zich voor aangemeld. En ook dit zal bij beter weer gaan gebeuren. 
Wij zijn blij dat ondanks het slechte weer er toch een aantal spontane 
initiatieven zijn ontstaan.  
 
Tegen de tijd dat de broodjes op tafel kwamen, het werk dat gedaan kon 
worden zat er intussen op, kwam er nog een afvaardiging van de 
Vrijwilligers Centrale Haarlemmermeer langs om de klus te fotograferen. En 
zij namen voor de aanwezige klussers een leuke attentie mee. Zo ging 
iedereen met een pak pannenkoekenmeel van molen De Eersteling uit 
Hoofddorp naar huis. (In de Eersteling was dit jaar op 15 maart voor de 
gemeente Haarlemmermeer de aftrap van NLdoet). 
 
Vergaderdata bestuur dorpsraad 
Het bestuur van de dorpsraad vergadert in 2013 in principe iedere laatste 
woensdag van de maand vanaf 19.30 uur. We doen onze beste om de 
vergadering zoveel mogelijk in de Boeselijn en op onze website 
(www.dorpsraadlijnden.nl) te vermelden. 
Omdat wij de informatieavond over het (ontwerp) bestemmingsplan 
voorrang hebben gegeven is de bestuursvergadering van 27 februari jl. niet 
doorgegaan. Op 13 maart heeft het bestuur vergaderd in plaats van 27 
februari. Omdat de volgende vergadering, op 27 maart, dan wel weer erg 
snel was, is deze komen te vervallen. 

De volgende bestuursvergadering is op 24 april a.s. 
 
Parkeren bij de Vluchthaven 
Bij de Vluchthaven ontstaat, vooral op donderdag, steeds vaker een 
parkeerprobleem. De werknemers van Wortell (in de kerk) gebruiken de 
parkeergelegenheid van de Vluchthaven zodat de klanten van het bedrijf bij 
de kerk zelf kunnen parkeren. Op donderdag maken ook de verenigingen 
Oud doet Wijs en Petanque gebruik van de Vluchthaven. Al met al willen 
dan veel mensen parkeren op het parkeerterrein van de Vluchthaven.  
Inmiddels is er een overleg geweest met de directeur van Wortel, met de 
gebiedsmanager van de gemeente, Matthie Vermeulen, met Ernst van 
Woerkom en Ruud van Schaik en een aantal leden van het bestuur van de 
dorpsraad.  
De werknemers van Wortell zullen vriendelijk doch dringend door hun 
directeur verzocht worden om op dinsdag en donderdag niet meer (overal) 
op het parkeerterrein te parkeren. Wortell zal hiervoor bordjes plaatsen. 
 
Nieuw bestemmingsplan 
De informatieavonden over het nieuwe (ontwerp) bestemmingsplan 
“Lijnden” zijn druk bezocht. Uitgelegd is wat het bestemmingsplan zoal 
inhoudt en wat al die kleurtjes, streepjes, kruisjes en nummertjes 
betekenen.  
Tot 4 april jl. was de mogelijkheid om zienswijzen in te dienen tegen dit 
ontwerpbestemmingsplan. Het is nog niet bekend of er een openbare 
hoorzitting gehouden gaat worden. Mocht u een zienswijze hebben 
ingediend en er wordt een hoorzitting gehouden, dan wordt u hier door de 
gemeente voor uitgenodigd.  
Ook de dorpsraad heeft haar zienswijze kenbaar gemaakt aan de 
gemeente. Deze brief hebben wij op de website gezet. Wij zullen proberen 
als er (nieuwe) informatie over het bestemmingsplan  komt dit ook op de 
website te zetten. 
 
Klaverjassen op zondag 
Iedere 2e en 4e zondag van de maand van 13.00 tot 17.00 uur is er 
Klaverjassen in de Vluchthaven. Dit kost 3,50 euro per persoon per keer. 
Meer informatie hierover kunt u krijgen via Jos Weel (06-5314 2248 ) 
 
 
    
Website:  www.dorpsraadlijnden.nl 
Voor verdere informatie verwijzen we u naar deze website. 
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LIJNDEN DOET MEE MET NATIONALE VRIJWILLIGERSDAG 
 
Wellicht heeft u er over gelezen of heeft u op de dag zelf, 
zaterdag 16 maart jl, gezien dat er iets feestelijks te doen 
was bij de geitenwei. Van tevoren is hier een 
aankondiging over gemaakt in o.a. het Witte Weekblad. 
Ook radio en televisie hebben hier aandacht aan besteed. 
Het initiatief kwam van Inge Visser van de Dorpsraad Lijnden: zij heeft 
de geitenwei aangemeld als vrijwilligersproject. Op deze dag, een 
initiatief van het Oranjefonds, worden vrijwilligers in heel Nederland in 
het zonnetje gezet en ook is het mogelijk om een subsidie te krijgen. 

  
Van tevoren moest er nog het een en ander 
georganiseerd worden. Wim Gabes heeft een 
briefing rond doen gaan, zodat de buurt op de 
hoogte was. Iedereen was van harte uitgenodigd 
om op deze dag aanwezig te zijn om te komen 
helpen of te kijken naar de activiteiten in het weitje. 
’s Morgens vroeg al zag ik Joke buiten bezig met de 

tafel en stoelen om de aanwezigen te kunnen ontvangen.  
Er waren ballonnen, een spandoek en vlaggetjes aan het hek 
geknoopt, zodat alles er feestelijk uitzag. We hoopten natuurlijk op 
een lekker zonnetje, zodat de geiten bijvoorbeeld even gebadderd 
zouden kunnen worden. Maar hiervoor was het echt te koud, 
gelukkig was het wel droog. 
 
Rond de klok van 11.00 uur verzamelden de hulptroepen en nieuws-
gierigen zich bij de fam.Gabes, waar zij verwelkomd werden met koffie 
en koek. Barbara deelde een aantal T-shirts uit met de opdruk van het 
vrijwilligerslogo; deze werden over de jassen aangedaan. Het gevolg 
was dat we er uitzagen als Michelinmannetjes, wat tot enige hilariteit 

leidde.  
 
Na de koffie 
werden de taken 
verdeeld over de 
aanwezigen en zo 
ging iedereen aan 
de slag. Els heeft 
nog voor een paar 
leuke plaatjes ge-
zorgd. 

We hebben met zijn allen het geiten- 
en kippenhok grondig schoon-
gemaakt en het tegelpad met de 
hoge drukspuit schoongespoten. Ook 
zijn de problemen met de afwatering 
eens door meerderen bekeken.  
Lou-Daniël, de jongste van het stel, 
heeft ook flink de handen uit de 
mouwen gestoken. 
 
Terwijl we druk aan het werk waren, kwam er een delegatie van NL 
Doet op bezoek, zij hadden een cadeautje voor alle aanwezigen: een 

zakje met pannenkoekenmix vervaardigd door De 
Eersteling, de molen in Hoofddorp. Door de delegatie 
zijn nog wat foto’s gemaakt en de vrijwilligers werden, 
in een korte speech, heel erg bedankt voor hun inzet 
voor de geitenwei.  
Na afloop werden de aanwezigen getrakteerd op koffie, 
thee en broodjes, gesponsord door Harrold Gunnink van 
Airbrush-Studio Lijnden. 
 
Door dit initiatief is de geitenwei met hun vrijwilligers in 
de spotlights gezet.  
Dat komt hen ook van harte toe: zij verzorgen de 
beesten dagelijks met liefde, houden de wei en de 

hokken schoon, het gras wordt gemaaid en zo nodig wordt materiaal 
vervangen.  
De geitenwei heeft door aan dit project mee te doen een mooi bedrag 
ontvangen, wat goed gebruikt kan worden. Als het beter weer is zal er 
verf voor gekocht worden om de dierenverblijven wat op te knappen. 
 
Ik denk dat iedereen die aan deze dag heeft meegedaan er een te-
vreden gevoel aan over 
heeft gehouden, mede 
door het gevoel van 
saamhorigheid: samen 
gewerkt, gelachen en 
gepraat.  
Organisatie:  bedankt 
voor de leuke dag! 
  
Greet Smit 
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Geluidsmeetpunten Haarlemmermeer worden weggehaald 
 

 
                            

      
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Zonder nadere aankondiging kregen we vorige week bericht dat het 
door ons dorp bekostigde geluidsmeetpunt zal worden weggehaald deze 
week. Reden: de gemeente wil de onderhoudskosten niet meer betalen. 
De proef van het VVA (Vliegen Volgens Afspraak), als resultaat van het 
overleg aan de Tafel van Alders zal ongetwijfeld als geslaagd worden 
beschouwd, ondanks de vele tegenwerpingen van “onze” BLRS (Behoud 
Leefmileu Regio Schiphol). Gevolg hiervan is dat ook de 
handhavingpunten zullen verdwijnen. Er volgt hooguit een controle 
achteraf.  
 
Dat handhavingsysteem werd door oud-minister Eurlings “pervers” 
verklaard. Ondanks dat dit een rare zinsconstructie is, werd de 
uitspraak door de politiek omarmt. Dan hoefde men immers ook geen 
moeite meer te doen om het systeem te snappen. Als dank voor de 
briljante manier waarop het handhavingsysteem werd afgeserveerd, 
kreeg Eurlings een goedbetaalde topbaan aangeboden bij Schiphol. 
Althans, dat is wat wij als gewone burgers zouden kunnen constateren.  
 
De overheid is er o.m. voor de bescherming van de burger. De 
gemeente Haarlemmermeer vindt citymarketing belangrijker (de 
gemeente wenst zichzelf op de kaart te zetten, zowel naar de 
buitenwereld als naar de inwoners) en geeft daar zonder blikken of 
blozen 350.000 Euro voor uit.  
 

 
 

Ook megalomane projecten als het Huis van de Sport en het nieuwe 
onderkomen van de Pioniers, plus veel geld om Amerikaanse 
honkbalevenementen naar de polder te halen – in een land waar 
voetbal de favoriete sport is – worden ruimhartig bedeeld. Die tekorten 
zullen immers in de toekomst ruim worden terugverdiend!(?)  
 
Behoud van wat er al is (ons Dorpshuis bijvoorbeeld) lijkt niet direct de 
eerste prioriteit. Het behoud van het enige onafhankelijke 
geluidsmeetsysteem (Geluidsnet) wordt nu ook maar geschrapt. Wat 
resteert is NOMOS, feitelijk de slager die zijn eigen vlees keurt. 
Bovendien kent NOMOS een drempel, waardoor niet alle vluchten 
meetellen in de rapportage.  
 
Wij hebben de gemeente om opheldering gevraagd. Ten tijde van het 
verschijnen van deze Boeselijn was er nog geen antwoord. Verder 
hebben wij Geluidsnet geïnformeerd dat het in Lijnden geplaatste 
meetpunt ons eigendom is (als enige in de polder) en een prijsopgave 
ontvangen voor het in de lucht houden van dit meetpunt. Daar 
schrokken we wel van. Dat blijkt inmiddels €  3.300,-  per jaar te 
moeten kosten. Geld dat de Dorpsraad niet heeft. Dus moeten we weer 
met de pet rond. Geluidsnet heeft ons in elk geval enkele weken uitstel 
gegeven alvorens de online weergave en de rapportage wordt gestaakt. 
 
Grote vraag is dus: krijgen we een dergelijk bedrag bij elkaar? Zijn de 
vele bedrijven in Lijnden bereid mee te betalen? 100 Euro per bedrijf 
moet toch kunnen? Ook in deze tijd voor de meeste bedrijven niet echt 
een uitgave waar men wakker van hoeft te liggen. En anders moeten 
we weer een beroep doen op u. Het is UW meetpunt, destijds ook nog 
zwaar bevochten, want de toenmalige wethouder Luchtvaartzaken vond 
het maar niks. 
Geven we dat op? 
Reacties graag naar penningmeester@dorpsraadlijnden.nl  
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Genesius 
 
We hebben ons allemaal weer tegoed gedaan aan de paaseieren.  
Heeeeeerlijk gesmuld en ook nog genoten van een extra vrije dag. Dat 
was lekker. Ondertussen is de paashaas in geen velden of wegen meer 
te bekennen.  
 
Ook Pier is zoek! Deze broer van Mabel (Aafke Stokman),  ex van Rosie 
(Nora Steenwijk), vader van Iris (Ilona Brinkhof), zoon van oma 
Mathilda (Monique Thomas), collega van Olga (Annet Meijer), vage 
kennis van Angela (debutant Danique van den Bergh) 
en volkstuinbuurman van de oplettende buurvrouw Cheryl (debutant 
Cheryl van Bergen) lijkt van de aardbodem te zijn verdwenen……... 
De beplante aardbodem, die met regelmaat wordt bedolven onder het 
bestrijdingsmiddel van Pier`s bedrijf. Eerst werkte hij in hun 
familiebedrijf Oxiflix, maar later stapte hij over naar Green World.  Het 
bedrijf wat milieuvriendelijk bestrijdingsmiddel produceert.  
Hij wordt uitgezonden naar Yanzaï en daarna heeft niemand meer iets 
van hem vernomen. Heeft dit te maken met de affaire die hij heeft/had 
met Olga van dit bedrijf, of is er sprake van fraude? Wat is er toch 
gebeurd met Pier?  
 
Het is wel heel vreemd dat zijn zwarte doos wel op de volkstuin 
aanwezig is. De zwarte is voor Pier wat voor ons (dames) de handtas is 
.... nou dan weet u het wel. Vrouwen  gaan nergens heen zonder tas en 
Pier verlaat zijn huis niet zonder zijn zwarte doos.  
Wàt zit er in de doos dat zo belangrijk is voor Pier. 
Bedrijfsdocumenten? Aanwijzingen voor Angela, het meisje uit de tv-
spot van Green World die vandaag ook op de volkstuin rondfladdert? 
Niemand weet het en komt het ook niet te weten, want er is er maar 
één die de doos open mag maken en dat is Pier zelf!  
En die is er niet dus dat wordt lastig...... 
 
Voor de rest zijn al zijn naasten momenteel aanwezig op zijn tuin.  Ze 
hebben een uitnodiging ontvangen,...... maar van wie? En waarom 
moet iedereen pèrsé naar zijn volkstuin komen? Had de nieuwsgierige 
buurvrouw Cheryl  zin in een beetje reuring naast haar, of is er een 
andere reden ?  
 
 
 

 
We gaan het ontdekken op 13 en 20 april a.s.   
Aanvang 20.00 uur. Zaal open om 19.30.  
We bouwen de Vluchthaven om tot volkstuincomplex en wij ontmoeten 
u daar graag tussen de bonen en de prei. Wij zetten alvast wat 
boomstammetjes klaar, zodat u allemaal lekker kunt zitten en koffie 
met wat lekkers is ook geregeld.  
 
Wilt u na de ontknoping van het stuk dansen ? Komt u dan de 20e dan 
hebben we live-muiziek na afloop. Uiteraard hebben wij ook de 
traditionele verloting op beide avonden.  
Op 20 april verloten wij de zwarte doos van Pier……….  Wàt heeft Pier er 
speciaal voor u ingedaan?………. 
  
Bestel uw kaarten bij  
Jan Baars 020-659 7360 / 06-5156 8115  
of Ben Sulmann 020-497 5990 / 
06-3958-3123.  
Zij zijn de beheerders van het 
volkstuinencomplex en  
verzekeren u van een goede 
plaats.  
Niet te dicht bij de 
composthoop, maar bij de 
heerlijk geurende jasmijn.  
Dus dat zit wel goed!  
Graag tot dan!  
 
Namens alle leden  
van Genesius,  
Monique Thomas. 

  
  
  
 
  
  

debutante 
Danique  

 
dat zit wel goed! 
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Jeu de boules 
De secretaris van de Jeu de boules vereniging, de heer Jos Hertogh is 
wegens gezondheidsredenen niet in de gelegenheid om een stukje voor 
de Boeselijn te schrijven. 
 
Wij wensen hem beterschap en met ons de hele club: 
 
 

 
 
 
 
 

 
Iedere tweede dinsdag  
van de maand 
is er een euro-toernooi. 
Kom ook eens  
kijken en meespelen! 
 
 
Petanque Lijnden 
achter de Vluchthaven 
aan de Schipholweg 
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Koningslinde 
 
Alle 26 dorpen en kernen in de gemeente Haarlemmermeer krijgen rond 
de inhuldiging van Koning Willem Alexander op 30 april aanstaande, 
een koningslinde. Het planten van de 26  koningslinden (Latijn: tilia 
‘pallida’) is een eerbetoon aan de nieuwe Koning Willem Alexander.  
In overleg met de dorpsraad is de locatie voor “onze” koningslinde het 
grasveld tegenover Raasdorperweg 7 geworden.  
 
De boom zal op zaterdag 27 april rond 11.00 uur worden geplant. 
Belangstellenden zijn van harte welkom om erbij te zijn. Bij de boom 
zal een marmeren gedenksteen met een koperen gedenkplaatje met 
inscriptie komen. 
 
Voor diverse kernen van de Haarlemmermeer is geen geschikte plek 
gevonden voor de boom. Het moet een royaal stukje gemeentegrond 
zijn op een koningswaardige plek, waar de bevolking elkaar ook kan 
ontmoeten. 
Voor Boesingheliede is helaas geen geschikte plek voor een 
koningslinde gevonden. 
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OPROEP OPROEP OPROEP OPROEP 
  
Bij deze wil ik mij even voorstellen. 
Mijn naam is Corrie Celie en ik woon op de Hoofdweg in Lijnden. 
Ik ben al een aantal jaren coördinator voor het Nationaal Epilepsie 
fonds, zo ook dit jaar weer.  
Daar door de bel-me-niet-registers niet meer persoonlijk gebeld kan 
worden, wil ik graag via deze weg een oproep doen. 
  
Ik ben namelijk dringend op zoek naar nieuwe collectanten in Lijnden. 
Enkele vaste collectanten die zich jaren voor dit doel hebben ingezet, 
zijn er helaas mee gestopt. 
  
De collecte wordt gehouden in de week van 3 t/m 8 juni 2013 en wij 
kunnen uw hulp heel goed gebruiken. 
Het zijn kleine wijken in Lijnden en u bent er gemiddeld zo`n 2 uurtjes 
mee bezig. 
  
Wilt u zich inzetten voor de medemens in uw eigen buurt, bel of mail 
mij dan gerust. In overleg wordt de wijk bepaald en verder kunt u uw 
eigen tijd indelen. 
Bij voorbaat vast hartelijk bedankt, namens alle Epilepsie patiënten. 
  
Vriendelijke groet Corrie Celie 
023-5551817 of wgcelie@xs4all.nl 
 

*-*-*-*-* 
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OUD DOET WIJS 
 
Na deze Boeselijn is bijna het kaart plezier voorbij. 
Ik weet niet wat het is, er wordt gezegd: gezelligheid kent geen tijd. 
Maar bij ons op de club zijn gaat de tijd altijd erg snel, het club-jaar zit 
er toch weer bijna op.  
Donderdag 11 april hebben we een ledenvergadering gehad en de 18e is 
er alweer de prijsuitreiking.  
In juni komt er nog een Boeselijn, daarin zal de uitslag van ons 
kaartplezier bekend gemaakt worden. 
 
Hr Rinus de Laat woont sinds de zomer van 2012 in Eigen Haard in 
Zwanenburg. De man viel op door zijn levensstijl en kwam in “man bijt 
hond” van 25/2 tot 15/3 dagelijks op tv. Dat werd opgenomen in het 
verzorgingstehuis. 
De andere bewoners vonden het ook leuk om op de televisie te komen, 
maar bijvoorbeeld ons clublid mw Kooi vond dat eigenlijk maar niks. 
Vaak probeerde ze niet in de buurt van de camera’s te zijn. Eén keer 
hebben we haar toch op het scherm zien schitteren, maar mw Kooi was 
blij dat alle gedoe weer voorbij was. 
 
Op 4 april, vlak voor de paasdagen, werden we allemaal verrast op een 
heerlijk paasbrood. 
We hebben ook weer wat jubilarissen in ons midden:  
9 april wordt de heer Theo Kool 85 jaar, net als de heer Jan Kramer op 
15 juni.  
En op 6 juli hoopt mevrouw Anneke Eikelenboom haar 80e verjaardag te 
vieren. 
Iedereen van harte gefeliciteerd en nog vele jaren! 
 
Ook de heer Henk Slegt willen we graag feliciteren, maar we weten niet 
wanneer zijn verjaardag is. Misschien wil hij dat een keer even 
doorgeven. 
 
Voor allen een mooie zomer en veel vakantie plezier. 
 
Wil Blauwhoff 
 

 
 

 

oud doet wijs 
 
In Memoriam 
 
Op vrijdag 22 februari is plotseling overleden de heer Jan Jongeneelen. 
 
Voor Oud doet Wijs een heel gemis. Jan wilde graag helpen met wat in 
zijn vermogen lag: Hij hielp bij de puntentelling. Na afloop met de 
stoelen en tafels opruimen. Hij vroeg altijd: “kan ik nog wat voor je 
doen?” Ook mocht Jan graag wat plagen, gekheid verkopen, dat vond 
hij prachtig. 
 
Wij wensen zijn vrouw Corrie en kinderen en kleinkinderen en familie 
veel sterkte toe in de komende tijd. 
         
De voorzitter 

 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

 

 
Ook de laatste struiken tussen de bomen aan de Hoofdweg oostzijde 
zijn weggesnoeid. De enige reden hiervoor is, volgens de snoeiers, dat 
er nergens langs de Hoofdvaart berm begroeiing is. Jammer van het 
groen en plek voor de dieren. 

 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

Vos Handbal. 
 
Zo, het binnen seizoen zit er weer op. Al moeten onze handballers met het 
huidige koude weer er nog niet aan denken om al weer buiten aan de slag 
te gaan. 
 
Wat heeft het binnen seizoen opgeleverd? Helaas zijn de Dames 3 en de 
Heren gedegradeerd. De Dames 1, A en D jeugd zijn in de middenmoot 
geëindigd.  
De C jeugd is gedeeld eerste geworden en daar zal een beslissingswedstrijd 
gespeeld moeten worden. Op het moment van schrijven is deze nog niet 
gespeeld.  
De Dames 2 echter is ongeslagen kampioen geworden!  
 
 
 
De 
ongeslagen 
kampioenes 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
In april begint het tweede deel van het buitenseizoen weer.  
We zullen zien wat dit gaat opleveren. De eerst volgende thuis wedstrijden, 
bij het Vossennest zijn: 
 
Zaterdag 20/04  13:00 uur D-jeugd 14:00 uur C-jeugd 
 
Zondag 21/04 is het een gezelligheid van belang op ons vossenveld: 
om 10:00 uur Dames 3 11:15 uur Heren 1 12:20 uur Dames 1 
 13:45 uur Dames 2 15:00 uur A-jeugd  
    
Kom gezellig kijken bij zoveel sport op het dorp, en de teams vinden uw 
aanmoedigen ook erg leuk. 
 

Een groet van VOS 
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